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«Καθόλου επαρκή» χαρακτηρίζουν κάποιοι τουλάχιστον εκ των ενεργοβόρων βιομηχανιών, τα όσα
είπε ο Κώστας Σκρέκας για τα διμερή συμβόλαια, στο Γενικό Συμβούλιο του ΣΕΒ που
πραγματοποιήθηκε παρουσία του την Τετάρτη. Αναφέρονται στην «υπόσχεση» ότι το Υπουργείο
μελετά την εξαίρεση από την χρηματιστηριακή αγορά των διμερών συμβάσεων με φυσική
παράδοση, μεταξύ ενεργοβόρων καταναλωτών και παραγωγών ΑΠΕ, σε ποσοστό, σύμφωνα με τις
πληροφορίες, στο 30% της κατανάλωσης. Όπως εξηγούν συνομιλητές του energypress, για να γίνει
κάτι τέτοιο απαιτούνται τροποποιήσεις κωδίκων και κανονισμών που θα πάρουν πολύ χρόνο και σε
κάθε περίπτωση δεν μπορούν να υλοποιηθούν την εφετινή χρονιά. «Του χρόνου βλέπουμε», λένε
χαρακτηριστικά, επισημαίνοντας ότι μέχρι τότε οι βιομηχανίες πρέπει να καταφέρουν να επιβιώσουν.

Επιπλέον, όπως μας εξηγούν, όταν λέμε ποσοστό 30% με φυσική παράδοση, σημαίνει ότι στην
πράξη θα είναι πολύ λιγότερο, μπορεί και το μισό, αφού για να επιτευχθεί αυτό το 30% πρέπει να
επιτευχθεί απόλυτος ταυτοχρονισμός ανάμεσα στην παραγωγή ενός φωτοβολταϊκού, για
παράδειγμα, με την κατανάλωση ενός εργοστασίου. Πράγμα αδύνατον...
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